
Pytanie:  

Witam, 

Moje pytanie dotyczy umiejscowienia bankomatu w miejscowości Świdnica. Wieś rozbudowuje 

się, mieszkańców przybywa i moim skromnym zdaniem uważam, iż byłoby to duże udogodnienie 

dla społeczeństwa gminy gdyby bankomat "pojawił" się np. przy markecie DINO.  

 

 

Odpowiedź:  

Dzień dobry, 
Informuję, że zapytaliśmy firmę Euronet o możliwość postawienia bankomatu przy markecie Dino. 
Czekamy na informację, czy firma Euronet będzie zainteresowana umiejscowieniem bankomatu 
na terenie naszej gminy.  
 
 

 
 
                                                                                                      Pozdrawiam 

                                                                       Izabela Mazurkiewicz  
                                                                        Zastępca Wójta Gminy Świdnica 

 

 


